
 

 

 

                                              

 

        

              `s-Hertogenbosch, 8 juli 2015  

 

 

 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 

 

 

 

Voor het vragenuurtje van de vergadering van Provinciale Staten a.s. vrijdag 10 juli 2015 wil 

ik graag `A270, de provinciale snelweg tussen Eindhoven en Helmond` als onderwerp 

aanmelden. 

 

De vragen die mijn fractie aan GS wil stellen zijn de volgende: 

 Erkent het College dat de verkeersveiligheid op de A270 aandacht behoeft? 

 Is GS bereid om (samen met de betrokken gemeenten en TNO) een integraal plan op 

te stellen om de verkeersveiligheid op de A270 te verbeteren? 

 Hoe is het gesteld met het overleg met de gemeente Helmond over het verbeteren van 

de veiligheid van de afslag bij Brandevoort waar afgelopen vrijdag het ongeluk 

plaatsvond? 

 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de rechtszaak die de gemeente Nuenen 

en een omwonendenorganisatie tegen de provincie hebben aangespannen over het 

verkeersbesluit? 

We stellen deze vraag vrijdag graag omdat: 

 We het onderwerp actueel vinden vanwege de vele ongevallen op de weg, laatstelijk 

(met fatale afloop) afgelopen vrijdag 

 We het onderwerp urgent vinden omdat er echt noodzaak is om de weg snel veiliger te 

maken, we vinden het niet wenselijk 3 maanden te wachten tot na het reces 

 Het onderwerp is nog niet geagendeerd in de commissie 

 

 

 

Vriendelijke groet, 

 

 

 

Dhr. S.J.A.H. Smeulders  

Statenfractie PvdA  


